
 

Zápis z 10. jednání Exekutivy ČSH 

       Cheb, 25. 11. 2016 

 
Přítomni: Radek Bendl, Liběna Šrámková, Tomáš Augustýn, Vladimír Haber, Daniel 

Novotný, Vangelis Simu (od 13:30), Miroslav Duda, Jiří Žďárský 

 

Hosté:  Róbert Miček, Jan Bělka, Jan Sviták 

 

Místo konání:        Městská sportovní hala Cheb, zasedací místnost 

 

Trvání jednání: Zahájení 13:00 – ukončení 17:00 

 

Program jednání:  

 

1) Program jednání       (RBE) 

2) TMK                                              (RBE, J. Bělka) 

3) Kontrola plnění úkolů      (RBE) 

4) Marketingová strategie     (DNO, všichni) 

5) Projekt TCM/RHC – aktuální stav a plán dalších kroků (VHA,TAU) 

6) Veřejná výzva EL klubů     (RBE, JSV) 

7) Informace z jednotlivých komisí    (všichni) 

8) Důležité informace prezidenta ČSH   (RBE) 

9) Různé  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

1.)  Program jednání 

Seznámení Exekutivy s jednotlivými body jednání. 

 

 

2.) TMK   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Pozvaný J. Bělka prezentoval priority práce TMK.  

Odlišnost obsahu licence B a C – nutnost sjednocení obsahu licencí. 

Nutnost dalšího proškolování lektorů 

- Ujasnit pravidla pro pořádání A a B licence, nastavit jasná pravidla, jakým 

směrem půjde vzdělávání 

- Řešení nového obsahu kurikul licence A, nutné sjednotit kreditní systém 

vzdělávání 

- Podpora výuky na 1. stupních a VŠ, jejímž smyslem je udržet házenou na 

školách, a to formou výukových karet, tištěných publikací, DVD (startovací 

projekt Hodina pohybu navíc) 

- Česko polský projekt – seminář pro trenéry. Mělo by se pomoci krajům 

v pořádání akcí a to formou propagačních materiálů, DVD, tiskových publikací 

apod.  

- Nedostatky v obsahu a provozu webových stránek, chybí jejich pravidelná 

aktualizace 

- TMK předloží návrh struktury informací z oblasti Sportovního tréninku a 

metodiky v házené a Marketing (D. Novotný) následně zajistí zapracování 

tohoto návrhu do strukturální podoby nově připravovaných webových stránek 

- Každý člen exekutivy se vyjádří definováním požadavků na novou strukturu 

nově plánovaného webu za oblast, za níž zodpovídá 

- Nová metodika pro brankáře a brankářky 

- Nutnost rozšíření a aktualizace testových baterií 

- Nutnost rozšíření spolupráce s asociací sportovních psychologů 

Závěr Exekutiva navrhla J. Bělku na pozici předsedy TMK. S ohledem na svou pracovní vytíženost 

podá J. Bělka do 2. 12. 2016 rozhodnutí, zda pozici přijme. 

 

 

 



 

 

 

3.) Kontrola plnění úkolů - trvající úkoly: 

úkol 

č. 18 

Zjistit zájem jednotlivých KSH o konání náhradního turnaje LODM chlapců.  
Odpovídá: R. Miček 

Netrvá na nutnosti konání turnaje LODM chlapců v Plzni. 

 Nutné zjistit finanční spoluúčast krajů dle předložených finančních parametrů s cílem 

zahrnout tuto akci do projektu Handball Day v červnu v Praze 

 

 

 
 

4.) Marketingová strategie 

D. Novotný prezentoval jednotlivým krajským exekutivám ČSH 1. Strategii nové značky  

Česká Házená-Czech Handball jakožto základ nové marketingové strategie a 2. Informoval o 

struktuře a aktuálním obsahu připravované Strategie rozvoje házené pro období 2016-2020. 

- Tyto výše uvedené prezentace proběhly již ve všech krajích s výjimkou Severočeského 

kraje (plánovaný termín setkání 30. 11. 2016), kraje Vysočina (plánovaný termín setkání 

29. 11. 2016 a Středočeského kraje (plánovaný termín setkání 2. 12. 2016) 

- D. Novotný informoval členy Exekutivy o mediálních výstupech Tiskové konference nové 

značky Česká Házená-Czech Handball ze dne 3. 11. 2016. Celkem bylo zaznamenáno 180 

mediálních výstupů. 

- D. Novotný informoval členy Exekutivy, že aktuálně v rámci dokumentu „ Strategie 

rozvoje házené v letech 2016-2020“ zpracovává třetí a zároveň poslední okruh analýz, 

které se týkají vnitřního prostředí ČSH. Protože se jedná o oblast k níž se mohou 

fundovaně vyjádřit všichni představitelé ČSH (členové EXE, členové rady ČSH, členové 

jednotlivých krajských exekutiv) bude v této souvislosti všem výše uvedeným osobám 

zaslán strukturovaný materiál s prosbou, aby za sebe v rámci předem definovaných 

témat popsali jednotlivé silné a slabé stránky vnitřního prostředí našeho hnutí. Po 

obdržení zpětné vazby od výše uvedených osob bude již dokument „ Strategie rozvoje 

házené v letech 2016-2020“ dopracován a předložen členům exekutivy k finálnímu 

schválení, poté bude prezentován a předložen k finálnímu zpřipomínkování členům rady 

ČSH a členům krajských exekutiv. Následně bude v podobě „ Strategických cílů včetně 

KPI´s a základních tezí z jednotlivých oblastí“ zveřejněn všem členům hnutí.   

- V 01/2017  budou přizvány krajské svazy a rada ČSH k účasti na workshopu, který se 

bude týkat seznámení s finálním návrhem dokumentu „ Strategie rozvoje házené 

v letech 2016-2020“ a následně bude požadována z jejich strany zpětná vazba, aby bylo 

možné obsah tohoto dokumentu konvertovat do podoby jednotlivých „ projektů“. 



 

Předpokládáme, že budou definovány cca 3-4 strategické cíle a ke každému cíli bude 

zahájeno cca. 4-5 strategických projektů, které by měly naplnění strategického cíle 

pomoci. 

 

Závěr 

Exekutiva ČSH a členové Rady ČSH a členové KS byli vyzváni ke zpracování jednoduché 

definice slabých a silných stránek z vnitřního prostředí ČSH na základě předem 

definovaných okruhů témat, které jim zašle D. Novotný v kalendářním týdnu od 5.-  

9. 12. 2016 
 

 

5.) Projekt TCM/RHC – aktuální stav a plán dalších kroků 

V. Haber seznámil členy Exekutivy s připraveným návrhem TCM, který J. Filip zašle  

do 4. 12. 2016 na všechny členy RK. 30. 11. 2016 projednání návrhu se všemi členy RK. 

T. Augustýn seznámil členy Exekutivy s připraveným návrhem RHC, který bude dále projednán KM 

tak, aby se mohla v polovině prosince uskutečnit společná schůzka osob odpovědných za TCM a 

RHC. 

Následující postup: 

a) Pol. 12/2016 společná schůzka nad TCM a RHC 

- Dojednat, kdo bude TCM/RHC dozorovat 

- Význam a funkce TCM/RHC 

- Jakým způsobem bude měřitelná efektivita a úspěšnost TCM (není aktuální testovací 

baterie) a RHC 

Během ledna seznámení s obsahem RHC a TCM s KSH, následně i s celým hnutím, k možným 

připomínkám, následně během února vypsání výběrového řízení.  

b) Do konce dubna 2017 schválení TCM / RHC návrhu Exekutivou  

 

T. Augustýn poukázal na nutnost dalšího vzdělávání trenérů RHC a zvýšení kvantifikace povinností 

(kempy, vzdělávací akce), stejně tak na jejich odměňování. Je nutné nastavit jasnou definici sankcí a 

prémií. Zazněl návrh na využívání Google kalendáře a možnosti s ním pracovat. Doporučil pro každé 

RHC založit webové stránky a ty projednat se zástupci krajů.  

 

Zároveň požádal Exekutivu o znovu projednání rozhodnutí ohledně redukce u 3 RHC (FM, Dukla, H. 

Brod) od 1. 1. 2017. Exekutiva po dlouhé diskuzi revidovala toto rozhodnutí s tím, že do 30.6.2017 

zachová současné počty trenérů v jednotlivých RHC podmínečně s tím, že nastanou personální 

změny u zmíněných RHC (i u těch, kde se jedná o upřesnění na základě proběhlé analýzy ze 14. 10. 

– Most, Zlín, Slavia). Ty budou osloveni KM, aby změny realizovaly nejpozději během prosince. 

Závěr 
Zachování současného modelu do 30. 6. 2017. Realizace výměny trenérů u konkrétních 

RHC do konce roku 2016. 
 

 

 



 

 

6.) Veřejná výzva EL klubů  
 

Exekutiva vzala materiál na vědomí, některými uvedenými body Výzvy se již nezávisle na jejím 

zaslání zabývá. ČSH zašle odpověď /vyjádření k jednotlivým bodům co nejdříve (bude obsahovat 

zároveň i požadavky ČSH na kluby, aby mohl některé požadavky garantovat).  

Další kroky: 

- Do 20. 12. 2016 vytvoří D. Novotný analýzu marketingového plnění svazů kolektivních 

sportů pro srovnání s házenou.  Analýza je již zpracována a bude sloužit jako podklad pro 

náš návrh týkající se optimální podoby mediální propagace produktu ČSE (československá 

extraliga mužů) a rovněž pro následnou diskuzi s EL kluby v lednu 2017. 

- Do 20. 12. 2016 bude zaslána odpověď na výzvu klubů 

- Polovina ledna 2017 - setkání Exekutivy s českými a slovenskými kluby  

 

 

7.)  Informace z jednotlivých komisí 
 

Legislativně-právní komise (L. Šrámková, M. Duda) 

Prague Open Beach Handball  

R. Bendl bude informovat svazy GER, NOR, AUS o aktuálním stavu a požádá je o vyčíslení částek, 

které jim organizátor akce doposud dluží za nevyplacené „prize money“. ČSH, který neměl s akcí 

nic společného (mimo zapůjčení materiálu), se striktně se od ní distancuje. L. Šrámková a M. Duda 

připraví právní postup k řešení celé situace a podají případně podnět k zahájení trestního stíhání 

ke státnímu zastupitelství, a to do 2. 12. 2016. Exekutiva vyzve p. Opavu, aby se zdržel jakýchkoliv 

dalších úkonů (zejména v komunikaci za zahraničními svazy) jménem ČSH. 

M. Duda upozornil na absenci slušného chování na zápasech mládeže a na neúnosnou míru 

vulgarizace směrem k mladým rozhodčím. Navrhuje nahrání spotu o pravidlech slušného chování. 

D. Novotný předloží návrh řešení.  

 
 

Komise rozhodčích (V. Simu) 

V. Simu informoval Exekutivu o VÝKLADU K USTANOVENÍ PRAVIDEL HÁZENÉ IHF pravidlo 4:2 - 
K VÝKLADU SŘH A DALŠÍCH PŘEDPISŮ SE PŘIPOJILA SK ČSH, A TO V OTÁZCE PŘÍTOMNOSTI 
ODPOVĚDNÉHO VEDOUCÍHO DRUŽSTVA (ZVD) V UTKÁNÍ. Výklad pro případ absence nebo 
diskvalifikace odpovědného vedoucího družstva bude uveden v Rozpisu soutěží ČSH formou 
zveřejnění ve Zpravodaji ČSH.  
Exekutiva schválila tento materiál hlasováním (8-0-0). 
 
Dále proběhla informace o průběžných krocích KR obecně, a také ve vztahu ke zlepšování kvality 
a znalostí pravidel a ostatních předpisů rozhodcovského sboru. Informoval také o reakcích 
některých rozhodčích, kteří ač pískají za zvýšené odměny odmítají sebevzdělávání v rozsahu 2 x 



 

30 minut za půl roku formou korespondenčního testu. Nejkřiklavější případ rozhodčího Dana 
Doudy (Brno) bude řešit KR ve své kompetenci. 
Exekutiva vyjádřila postupu KR jednoznačnou podporu. 
 

 

8.)   Důležité informace prezidenta ČSH 

 
- Doplnění členů Reprezentační komise, Exekutiva schválila hlasováním (8-0-0) pány Ondřeje 

Václavka a Aleše Kořínka, jakožto nové trenéry juniorek, resp. dorostenců 

- Informace o rezignaci Michala Bardy z Trenérsko-metodické komise 

- Personální změny sekretariátu ČSH, odchod Š. Svitákové k 31. 12. 2016, nástup M. 

Mrkvičkové k 1. 11. 2016, od 1. 2. 2017 plánované obsazení pozice kustoda s rozšířenými 

odpovědnostmi. T. Augustýn požaduje nastavení jasné komunikace u otevřených pozic 

výběrového řízení, aby byla zřetelná jejich transparentnost 

- 30. 11. 2016 uzávěrka dotací MŠMT – ČSH podává žádosti do titulů I,II,IV,V,VI a X 

- Žádost o organizaci kvalifikačního turnaje juniorek v CZ potvrdil Hodonín, který byl jediným 

zájemcem a který garantuje částku nutnou k přidělení tohoto turnaje kvalifikace -300.000 Kč, 

finální potvrzení lokality bude na základě slíbeného potvrzení finanční participace kraje 

nejpozději začátkem prosince tak, aby mohlo být potvrzeno EHF  

- Předpokládané navýšení objemu financí z Czech Tourismu  

- Společné jednání o podpoře projektu ženských kolektivních sportů s dalšími 4 olympijskými 

kolektivními sporty – žádost v rámci titulu MŠMT č. V na rok 2017 

- Jednání s ČOV ohledně projektu Top team – podpora činnosti reprezentací 

- Proběhlé volební Konference EHF a ČOV – úspěšná kandidatura Liběny Šrámkové do pozice 

člena Court of Handball EHF na období 2016-2020 
 
 

 
 

Další jednání Exekutivy - přesný termín bude určen později, předpoklad v polovině ledna i 

v souvislosti s plánovaným jednáním s předsedy KSH. 
 

 

 

Zapsala:  Martina Mrkvičková, v Chebu dne 25. 11. 2016 

 


